

Mr. Cooper, for Mrs. Campbell (Vancouver Centre), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-0439 and 343-0440 concerning the review of application of mercy by the Minister of Justice.—Sessional Paper No. 343-9/82.

Mr. Cooper, for Mrs. Campbell (Vancouver Centre), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-0444, 343-0516, 343-0518 to 343-0523, 343-0527, 343-0532, 343-0578, 343-0593, 343-0594, 343-0600, 343-0601, 343-0608, 343-0609, 343-0658 to 343-0661, 343-0668 to 343-0674 and 343-0704 concerning crimes of violence.—Sessional Paper No. 343-9/76A.

Mr. Cooper, for Mr. Charest, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition No. 343-0512 concerning the Rideau River.—Sessional Paper No. 343-9/83.

Mr. Cooper, for Mr. Charest, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-0722, 343-0776 and 343-0777 concerning Jasper National Park.—Sessional Paper No. 343-9/68A.

Mr. Cooper, for Mr. Clark (Yellowhead), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition No. 343-0586 concerning constitutional change.—Sessional Paper No. 343-9/67B.

Mr. Cooper, for Mr. Clark (Yellowhead), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition No. 343-0614 concerning the Parliamentary Employment and Staff Relations Act.—Sessional Paper No. 343-9/78.

Mr. Cooper, for Mr. Corbeil, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-0780 and 343-0781 concerning the Canadian National Railway Company.—Sessional Paper No. 343-9/84.

M. Cooper, au nom de M^{me} Campbell (Vancouver Centre), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n^{os} 343-0439 et 343-0440 sujet de l'examen des demandes de clémence par le ministre de la Justice.—Document parlementaire n^o 343-9/82.

M. Cooper, au nom de M^{me} Campbell (Vancouver-Centre), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n^{os} 343-0444, 343-0516, 343-0518 à 343-0523, 343-0527, 343-0532, 343-0578, 343-0593, 343-0594, 343-0600, 343-0601, 343-0608, 343-0609, 343-0658 à 343-0661, 343-0668 à 343-0674 et 343-0704 au sujet des crimes avec violence.—Document parlementaire n^o 343-9/76A.

M. Cooper, au nom de M. Charest, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition n^o 343-0512 sujet de la rivière Rideau.—Document parlementaire n^o 343-9/83.

M. Cooper, au nom de M. Charest, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n^{os} 343-0722, 343-0776 et 343-0777 au sujet du Parc national de Jasper.—Document parlementaire n^o 343-9/68A.

M. Cooper, au nom de M. Clark (Yellowhead), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition n^o 343-0586 au sujet de la révision de la Constitution.—Document parlementaire n^o 343-9/67B.

M. Cooper, au nom de M. Clark (Yellowhead), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition n^o 343-0614 au sujet de la Loi sur les relations de travail au Parlement.—Document parlementaire n^o 343-9/78.

M. Cooper, au nom de M. Corbeil, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n^{os} 343-0780 et 343-0781 sujet de la Compagnie des chemins de fer nationaux du Canada.—Document parlementaire n^o 343-9/84.